
PROTOKÓŁ nr 5/2019 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytego w dniu 24 
kwietnia 2019 roku o godz. 16.00 w sali nr 20 Urzędu Miejskiego w Rogoźnie, ul. 
Nowa 2. 
 
Posiedzenie Komisji otworzył i posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji K. 
Nikodem. Przewodniczący  stwierdził, że na 5 członków Komisji w obradach bierze 
udział 5 członków Komisji (pan Łukasz Zaranek dołączył o godz. 16:15). Komisja jest 
władna do podejmowania prawomocnych wniosków. Lista obecności członków 
Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w obradach udział 
wzięli goście zgodnie z listą obecności, którą stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. Przystąpiono do omówienia przedstawionego porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
5. Analiza wydatkowanych środków na organizację wybranych imprez gminnych 
według kalendarza imprez za 2018 rok. 
6. Wolne glosy i wnioski. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 
Komisja nie wniosła zmian do porządku obrad. 
 
Przystąpiono do punktu 4 – przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.5 Analiza wydatkowanych środków na organizację wybranych imprez 
gminnych według kalendarza imprez za 2018 rok. 
Pan przewodniczący Krzysztof Nikodem powiedział, że przeanalizowane zostały 
dokumenty z następujących  imprez: 
 
- 35-Lecie Muzeum, 0101/2018/FVS 
 
- Półmaraton Przemysła, 
 

Rozliczenie finansowe z organizacji  
 Rogozińskiego Półmaratonu Frzemysła il w 2018 roku  

Zestawienie faktur 

Ip nr faktury data treść kwota 

1 polisa NWG-A/P nr 
66607 

26.10.2018 ubezpieczenie wolontariuszy 180 
2 2132//10/2018 24.10.2018 puchary 3582,72 
3 12/11/2018 8.11.2018 pomiar czasu, zapisy 5288 
4 17007228/18 16.10.2018 koc termiczny 1159,92 
5 5584/S/2018 23.10.2018 agrafki 54,97 
6 2/HUR/10/2018 25.10.2018 wafelki dla dzieci 220,42 
7 FV/18/13159 31.10.2018 art.. Biurowe 85,96 



8 541603181/11/18 2.11.2018 art..spożywcze 140,51 
9 541603158/10/18 30.10.2018 woda 179,63 
10 541603160/10/18 30.10.2018 art..spożywcze 22,08 
11 F/000007/11/8/18 6.11.2018 koszulki, buff 15294,07 
12 F/00000fi/ll/B/18 6.11.2018 koszulki, buff-domówione 1175 
13 1006F022245/10/18 30.10.2018 baton energetczny 595 
14 1006F02246/10/18 30.10.2018 napój izotoniczny 750,96 
15 FS 34/10/2018 29.10.2018 art.energetyczne 3578,19 
16 8069/R/2018 6.11.2018 art.gastronomiane 199,24 
17 96/10/2018/BAN 30.10.2018 banany 432 
18 18/10/FA/T1H/3695 31.10.2018 medale bieg dziecięcy 2573,16 
19 18/11/ZO/T1H/17S8 15.11.2018 medale bieg glówny-domówienie 2048,44 
20 18/11/FA/T1H/59 2.11.1018 medale bieg główny 7448.88 
21 327/10/18 25.10.2018 naklejki logo biegu 128,99 
22 F 227/MPL/10/2018 31.10.2018 smycze biegi dziecięce 639,6 
23 FV/2018/10/14 26.10.2018 magnes 2583 
24 53/10/2018 29.10.2018 torba 1020,9 
25 FA/3/11/2018/U 7.11.2018 transport/wywóz śmieci 1954,87 
26 FV/1/11/2018 3.11.2018 oprawa muzyczna, patronat 

medialny 
492 

27 55/2018 8.11.2018 usługa fotograficzna 430,5 
28 02/11/18 7.11.2018 zabezpieczenie medyczne 1650 
29 F 0078/2018 3.11.2018 usługa cateringowa 4750,05 
30 FS/1296/11/2018 5.11.2018 zabezpieczenie biegu 442,8 
31 22/2018 3.1.2018 konferansjer 400 
32 FV 77/2018/10 29.10.2018 naprawa namiotu 369 
33 FVS/027816/P02/2018 6.11.2018 ToiToi 910,26 
34 (S}FS-47/18/V AT/ll 5.11.2018 art.. Techniczne 408,14 
35 2434/2018 16.11.2018 butle gazowe do lamp grzewczych 150 
36 18-FVS/1101 7.11.2018 czyściwo do namiotów 98,4 
37 S355/F003718/11/2018 2.11.2018 nagrody 2327,91 
38 137 28.11.2018 art..spożywcze-padsumawanie 

półmaratonu 
72,35 

39 delegacje 473,72 

40 umowa zlecenie-rozstawienie namiotów 1000 

41 
  

suma 65311,54 

  

 
- Gminna Liga Piłki Nożnej 
 

Rozliczenie finansowe z organizacji Gminnej Ligi Piłki Nożnej w 2018 roku 

Zestawienie faktur 
lp nr faktury data treść kwota 
1 polisa NWG-A/P nr 

59817 
27.04.2018 polisa ubezpieczeniowa runda 

wiosenna 
1800 

3 15/07/2018 27.07.2018 nagroda l miejsce (1000 zi) 999,99 
4 217/2018 16.07.2018 nagroda li miejsce (800 zł) 796 
5 224/2018 21.07.2018 nagroda III miejsce (500 zł) 499 
6 100/2018 23.08.2018 nagroda Fair play (500 zł) 250 
7 099/2018 23.08.2018 nagroda Fair play (500 zł) 346 
8 257/2018 25.08.2018 nagroda najlepszy bramkarz (200 

zł) 
110 

9 10/06/2018 22.06.2018 nagroda najlepszy strzelec (200 zl) 200 
10 RA/4/2018/09 28.09.2019 pranie znaczników 100 
11 6182/18 10.06.2018 pieczywo, placek na finał 388,43 
12 676/2018 8.06.2018 medale i tabliczki na finał 428,75 



13 1875/06/v 9.06.2018 art., spożywcze na grila 883,84 
14 541601473/06/18 8.06.2018 woda na finał 199,74 
15 9/MAG/2018 9.06.2018 polka nożna (finał) 89,99 
16 FVKI/18/6 12.06.2018 art., spożywcze na grila 13,5 
17 4164/R/2018 6.06.2018 art., gastronomiczne 274,82 
19 FA/24/2018 12.06.2018 art., spożywcze na finał 180,84 
20 FV/18/11 10.06.2018 art., spożywcze na finał 51,69 
21 2401/06/2018 8.06.2018 art., spożywcze na finał 276,26 
   

suma 7888,85 

 
Radni wspólnie doszli do wniosku, że dokumenty przygotowane przez wydział są 
opisane poprawnie i radni nie wnoszą uwag. 
Pan Zbigniew Chudzicki dodał, że Gminna Liga jest jedyną, ważną rozrywka, która 
wpisała się na dobre do gminnego kalendarza i dodał, że widzi jak duże jest 
zainteresowanie młodzieży tym sportem. 
Pan Krzysztof Nikodem zapytał, czy półmaraton jest sponsorowany? Pani kierownik 
Renata Tomaszewska poinformowała, że tak – sponsorowane są np. liny, bidony, 
woda do picia itp. Pan przewodniczący dopytał, co dzieje się z rzeczami, które 
zostały na dana imprezę zakupione? Pani kierownik powiedziała, że są 
przechowywane w magazynie i wykorzystywane do kolejnych imprez. 
 
Ad. 7 Wolne głosy i wnioski. 
 W tym punkcie pan przewodniczący poinformował członków komisji, że ostatnia 
prośba przeniesienia klimatyzacji w Parkowie do przedszkola nr 2 w Rogoźnie 
została rozpatrzona negatywnie z powodu kosztów jakie trzeba byłoby ponieść z tego 
tytułu. 
Pani kierownik zaprosiła członków komisji na Piknik Trzeźwości. 
Pan Zbigniew Chudzicki zapytał panią Tomaszewską o sytuację w oświacie. Pani 
kierownik powiedziała, że trudno jest przewidzieć koniec strajku, dodała że na terenie 
gminy strajk zawiesiło przedszkole w Parkowie, natomiast pozostałe przedszkola nie 
strajkują. Pani Renata Tomaszewska dodała, że na tę chwilę ogromnym problemem 
jest kwestia braku miejsc w przedszkolach dla dzieci, które nie zostały przyjęte. 
Dodała, że jest zamysł by zaadoptować nieużywany budynek państwa 
Baszczyńskich. 
 
Ad. 8 Zakończenie.      
Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 16:30, protokołowała Anna Mazur. 
 


